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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

 

Protokół nr XXXI 
 

XXXI Sesja w dniu 30 września 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 30 września 2020 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:00 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych oraz zaproszonych gości.  

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku  

co stanowi wymagane quorum. 

 

Zastępca Przewodniczącej Rady Miejskiej Edward Mazur poinformował, że obrady sesji 

są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane 

zgodnie z art. 20 ust.1b. Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania 

obrad są udostępniane poprzez Biuletyn Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: 

www.prudnik.bip.pl i stronę internetową www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w 

sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni wyrażają zgodę na przetwarzanie  

i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust.1c Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 w sprawie ochrony osób fizycznych 

http://www.prudnik.bip.pl/
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w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich 

danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. Klauzula informacyjna dotycząca transmisji 

obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje się pod adresem www.prudnik.bip.pl. 

 

2) Przyjęcie protokołu z XXIX sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół wyłożony był do wglądu w Biurze Rady oraz 

udostępniony w wersji elektronicznej w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy 

ktoś ma uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca 

Rady podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Prudniku  

z dnia  19 sierpnia 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXIX sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Tomasz Wisła 

 

3) Przyjęcie protokołu z XXX sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół wyłożony był do wglądu w Biurze Rady oraz 

udostępniony w wersji elektronicznej w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy 

ktoś ma uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca 

Rady podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej w Prudniku  

z dnia  27 sierpnia 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXX sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Tomasz Wisła 

 

4) Zmiana porządku obrad. 

Burmistrz wniósł o wprowadzenie zmian w porządku obrad polegając na wprowadzeniu do 

porządku obrad: 

- uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 548 a) 

 

http://www.prudnik.bip.pl/


3 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Tomasz Wisła 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za 

okres od 27 sierpnia 2020 do 29 września 2020 roku o następującej treści: 

1. W dniu 29 września br. Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim 

wniosek o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych projektu 

polegającego na modernizacji budynku zlokalizowanego przy ul. Tkackiej 1. 

Koncepcja zakresu rzeczowego projektu przewiduje dokonanie głębokiej rewaloryzacji 

budynku obejmującej jego termomodernizację oraz całkowitą likwidację barier 

architektonicznych poprzez budowę windy, dzięki której skomunikowane zostaną wszystkie 

trzy kondygnacje budynku. 

W wyniku realizacji projektu planujemy, iż zmianie ulegną funkcje spełniane w chwili 

obecnej przez ten budynek i nastąpi nadanie mu nowych funkcji głównie z zakresu usług 

społecznych poprzez stworzenie:  

a) bazy lokalowej dla lokalnych organizacji pozarządowych oraz  

b) bazy lokalowej dla nieistniejącej w chwili obecnej placówki wsparcia dziennego (której 

odbiorcami oferowanych usług będą głównie dzieci ale również i osoby dorosłe pochodzące  

z rodzin w których występują różnego rodzaju uzależnienia).    

W przekazanym projekcie wstępnie oszacowaliśmy zakres rzeczowy inwestycji na wartość 6 

mln zł przy wnioskowanej kwocie dotacji w wysokości 5,5 mln zł. 

Decyzja o ewentualnej wysokości dofinansowania podjęta zostanie przez organy administracji 

rządowej oceniające złożone projekty i na obecnym etapie aplikacji nie jesteśmy w stanie 

określić tak procentowej wysokości ewentualnego dofinansowania jak też spodziewanego 

terminu rozstrzygnięcia naboru projektów. 

2. 15 września w ramach prac nad nową strategią Gminy Prudnik na lata 2021 – 2030 , 

spotkałem się z Dyrektorem Zespołu Opolskich  Parków  Krajobrazowych Panem Ireneuszem 

Hebdą. Generalnie omówiliśmy zapisy dokumentów zagospodarowania przestrzennego w tym 

studium i planów dotyczących naszej gminy, z uwzględnieniem przede wszystkim terenów 

położonych w otulinie lub sąsiedztwie Parku Krajobrazowego. Uważam, że można planować 

inwestycje w harmonii z otaczającą nas przyrodą i odczarować miejsca uznawane do tej pory 

za skansen. 

Takim przykładem  moim zdaniem z odpowiednim potencjałem jest obszar Wieszczyny, dla 

której w roku przyszłym będę proponował opracowanie planu przestrzennego 

zagospodarowania. 

3. Realizując budżet Gminy Prudnik na 2020 rok przeprowadzono lub wdrożono następujące 

procedury przetargowe: 
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1) rozstrzygnięto przetarg i na dobudowę windy w Zespole Szkolno Przedszkolnym nr 2 – 

PSP nr 3 przy ul. Szkolnej 12 w Prudniku. Najkorzystniejsza ofertę złożył Zbigniew 

Dwornicki Usługi Budowlane z Radostyni. Umowa będzie podpisana w dniu 30 września 

2020 r. Kwota umowy 650 000,00 zł. 

2) rozstrzygnięto przetarg na wybrukowanie terenu przyległego do Kościoła Parafii 

Miłosierdzia Bożego w Prudniku. Umowę zawarto z Grzegorzem  Chmielakiem z Łąki  

Prudnickiej, prowadzącym działalność pod nazwą  Przedsiębiorstwo Budowlane 

„CHMIELAK” Grzegorz Chmielak. 

Cena ofertowa: 93 933,72 zł. 

3) rozstrzygnięto przetarg na remont kapitalny dachu WDK w Czyżowicach. Umowę zawarto 

z Zakładem Usług Komunalnych Jednoosobowa Spółka Gminy z o.o. z Prudnika. Kwota 

umowy 347 000,00 zł. 

4) Rozstrzygnięto przetarg na wyposażenie Wiejskich Domów Kultury: 

1) Część I  –  Wyposażenie Wiejskiego Domu Kultury w Czyżowicach  

2) Część II  –  Wyposażenie Wiejskiego Domu Kultury w Mieszkowicach 

3) Część III  –  Wyposażenie Wiejskiego Domu Kultury w Piorunkowicach 

4) Część IV  -  Wyposażenie Wiejskiego Domu Kultury w Wierzbcu 

Umowy zawarto dla wszystkich części z 13p Sp. z o.o. z Wrocławia. 

Kwoty umów: 

Część I  –  89 671,23 zł 

Część II  - 76 128,39 zł 

Część III  –  81 371,88 zł 

Część IV  -  78 633,90  zł  

Z satysfakcją przypominam, że projekt jest realizowany z działania 1.1.3 przygotowania do 

prowadzenia działalności kulturalnej…w ramach Lokalnej Grupy Działania  „Płaskowyż 

Dobrej Ziemi” do której przynależą  również  wsie Gminy Prudnik. 

5) ogłoszono przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej budowy dworca 

autobusowego w Prudniku. Przetarg rozstrzygnięto. Najkorzystniejszą ofertę złożyło 

ALBRACO Sp. z o.o. z Łodzi. 

Cena oferty 85 544,00 zł. Umowa będzie zawarta po 5 października 2020 r.  

4. W dniach 4-5 września wziąłem udział  w dorocznym, już jedenastym  Festiwalu Cittaslow, 

który tym razem gościł w Działdowie, mieście będącym członkiem polskiej sieci Cittaslow od 

2015 roku. Festiwal Cittaslow jest prezentacją dorobku i potencjału miejscowości skupionych 

w Polskiej Krajowej Sieci Miast Cittaslow, których najliczniejsza grupa znajduje się w 

regionie warmińsko-mazurskim. Jednak z roku na rok powiększa się liczba miejscowości 

spoza tego regionu. W piątek 4 września 2020 roku odbyło się Krajowe Zebranie Członków 

Polskiej Sieci Miast Cittaslow, w którym uczestniczyła również Wicemarszałek 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego Jolanta Piotrowska. W trakcie zgromadzenia sieci, 

które prowadził Koordynator Krajowy Jacek Kostka, powołano członków Krajowego 

Komitetu Naukowego Sieci Cittaslow na kolejną kadencję, przyjęto uchwałą pięcioletnią 

recertyfikację miast Orneta, Działdowo i Biskupiec oraz certyfikację nowych miast – Morąga 

i Szczytna. Miasto Prudnik w czerwcu bieżącego roku również przeszło pozytywną 

recertyfikację zatwierdzoną na poziomie 69%. Jest to dokument obligatoryjny dla miast 

należących do sieci. Wykazuje się w nim progres w stosunku do punktacji uzyskanej w czasie 

certyfikacji wstępnej. Taką certyfikację Prudnik przechodził by stać się członkiem sieci 

Cittaslow w roku 2015. W sobotę 5 września 2020 roku w ramach XI Festiwalu Miast 

Cittaslow nastąpiło otwarcie Kina Apollo i Parku Honorowych Dawców Krwi, które 

zrewitalizowano ze środków Unii Europejskiej w ramach Ponadlokalnego Programu 

Rewitalizacji Miast Cittaslow Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Po oficjalnym 

otwarciu Festiwalu Miast Cittaslow z udziałem Wicemarszałek Sylwii Jaskulskiej, rozpoczął 
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się Rodzinny Festyn ze Ślimakiem z mnóstwem atrakcji dla dzieci oraz warsztatów, 

konkursów i prezentacji dla mieszkańców Działdowa i gości Festiwalu. W trakcie imprezy 

rozstrzygnięto także konkurs na najciekawszy gadżet promocyjny z logo Cittaslow, w wyniku 

którego Miasto Prudnik otrzymało wyróżnienie.   

5. 25 września 2020 roku na Rynku odbyła się uroczystość poświęcenia i przekazania 

średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego GBA 3,5/28 Renault dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Szybowicach. Pojazd kosztował 786 954 zł. Zakup wozu strażackiego dla OSP 

Szybowice możliwy był dzięki kilku donatorom, w tym:  

- Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska  

w Opolu 376 000 zł. 

- gmina Prudnik – 208 000 zł. 

-  Komenda Główna Straży Pożarnej 179 000 zł. 

- wkład własny jednostki – 23 954 zł.  

W uroczystości udział wzięli zaproszeni goście, w tym m.in. Poseł na Sejm RP Violetta 

Porowska, Poseł na Sejm RP Katarzyna Czochara, Wicewojewoda Opolski Teresa Barańska, 

Zastępca Opolskiego Komendanta Wojewódzkiego PSP st. bryg. Arkadiusz Kuśmierski, 

Komendant Powiatowy PSP w Prudniku st.kpt. Krzysztof Wiciak, proboszcz parafii 

Szybowice ksiądz Mariusz Budziarek, radni, druhny i druhowie OSP. 

Oficjalnego wręczenia kluczy do samochodu pożarniczego na ręce Prezesa OSP Szybowice – 

dh Feliksa Wysockiego dokonali: Poseł na Sejm RP Violetta Porowska, Poseł na Sejm RP 

Katarzyna Czochara, Wicewojewoda Opolski Teresa Barańska, Zastępca Opolskiego 

Komendanta Wojewódzkiego PSP st. bryg. Arkadiusz Kuśmierski oraz Burmistrz Prudnika.  

Przypomnę, że zakupiony wóz bojowy jest drugim pojazdem nabytym w ciągu dwóch 

ostatnich lat. W zeszłym roku zakupiona została jednostka do OSP Moszczanka. Wszystkim, 

którzy przyczynili się do tego wspaniałego zakupu bardzo dziękuje, bo sprawny i nowoczesny 

sprzęt ratowniczy to jeszcze większe bezpieczeństwo naszych mieszkańców. 

6. W dniu 20 września 2020 r. w Prudniku odbyło się wydarzenie nie tylko upamiętniające 

wybitnego kolarza Stanisława Szozdę, ale też promujące dyscyplinę sportową jaką jest 

kolarstwo, w której odnosił on wielkie sukcesy. 7. Memoriał im. Stanisława Szozdy – Finał 

Mistrzostw Polski w Kryteriach Ulicznych przeszedł już do historii.  Łącznie w wydarzeniu 

wzięło udział ok 300 kolarzy z całej polski. Byli to zawodnicy w różnym wieku – od dzieci  

i młodzieży po seniorów amatorów. W zależności od wieku kolarze mieli do pokonania na 

najkrótszej trasie 1600 metrów, a na najdłuższej 48 kilometrów. Trasa wyścigu prowadziła 

ulicami: Rynek, ul. Zamkowa, Pl. Zamkowy, ul. Piastowska, Pl. Wolności, ul. Kościuszki DK 

40, ul. Armii Krajowej DK 40, ul. Batorego, ul. Damrota. Mistrzem Polski w Kolarskich 

Kryteriach Ulicznych w kategorii Elita Mężczyzn – U23 został RUDYK Bartosz 

WIBATECH MERX WROCŁAW, natomiast w Elicie Kobiet – U23 KARASIEWICZ 

Karolina TKK "PACIFIC" TORUŃ NESTLE.  

Organizacją wydarzenia zajęła się Agencja Sportu i Promocji w Prudniku, jednak jej 

realizacja nie byłaby możliwa bez udziału i pomocy Prudnickiej Policji, strażaków OSP, 

naszych  firm i jednostek gminnych. 

 6.  W dniu 26 września 2020 r. prudniccy seniorzy z Uniwersytetu Złotego Wieku 

„Pokolenie” w Prudniku zorganizowali 9 Rajd Staruchów, który został objęty patronatem 

honorowym przez Burmistrza Prudnika – Grzegorza Zawiślaka. W wydarzeniu wzięło udział 

ok 30 seniorów, którzy wspólnie biesiadowali i integrowali się w Prudnickim Ośrodku 

Kultury.  

 7. Decyzją Euroregionalnego Komitetu sterującego Euroregionu Pradziad wniosek pod 

nazwą "Udostępnianie kulturowego i przyrodniczego potencjału miast partnerskich Krnova 

i Prudnika" został wybrany do dofinansowania ze środków Programu Współpracy 

Terytorialnej INTERREG V-A Republika Czeska – Polska. Wnioskodawcą projektu jest 
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Miasto Krnov natomiast jego Partnerem Gmina Prudnik, a jednostką realizującą projekt 

Agencja Sportu i Promocji w Prudniku. 

Podstawowym celem projektu jest poprawa elementów infrastruktury dziedzictwa 

przyrodniczego i kulturowego miast partnerskich.  

Po stronie polskiej w ramach projektu zostaną zrealizowane następujące działania: 

- przygotowana zostanie dokumentacja oraz teren pod budowę ścieżki zdrowia wraz z 

urządzeniami rekreacyjno – sportowymi i tablicami informacyjnymi. Ścieżka zdrowia 

powstanie przy istniejącej łące kwietnej w Prudniku, 

- oznakowane zostaną 3 trasy nordic walking na terenie Koziej Góry i Lasu Prudnickiego, 

które pokrywają się z przebiegiem tras wykorzystywanych podczas organizowanych w 

Prudniku Mistrzostw Polski w Nordic Walking. Na trasach zostaną postawione również 

tablice informacyjno – promocyjne,  

- zorganizowane zostaną zawody polsko – czeskie w Prudniku (nordic walking) oraz w 

Krnovie (biegi), 

- wydane zostaną polsko – czeskie materiały promocyjne. 

Wartość projektu wynosi 34 619,60 Euro = 145 402,32 zł dla gminy Prudnik, na którą składa 

się  85 % dofinansowania z EFRR w kwocie 123 591,97 zł , 5 % dofinansowanie z Budżetu 

Państwa w kwocie 7 270,12 zł, oraz 10 % wkład własny gminy w kwocie 14 540,23 zł. 

Przewidywany termin realizacji projektu 01.01.2021 r. - 31.12.2021 r. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik" 

Wiceprzewodniczący odczytał wniosek Burmistrza o nadanie odznaki "Zasłużony dla Miasta 

i Gminy Prudnik" 

/wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu/  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik" 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Tomasz Wisła 

 

W związku z powyższym glosowaniem Uchwała nr XXXI/508/2020 w sprawie nadania 

odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik" została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Prudnik 

Wiceprzewodniczący odczytał wniosek Burmistrza o nadanie tytułu Honorowego Obywatela 

Gminy Prudnik. 

/wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu/  
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Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Prudnik 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Tomasz Wisła 

 

W związku z powyższym glosowaniem Uchwała nr XXXI/509/2020 w sprawie nadania 

tytułu Honorowego Obywatela Gminy Prudnik została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak wraz z Przewodniczącą Rady Miejskiej Alicją Isalską 

oraz Przedstawicielem Sołtysów Alicją Zawiślak podziękowali Dyrektorowi Ryszardowi 

Grajkowi odchodzącemu na emeryturę za wieloletnią współpracę oraz wręczyli przyznaną 

odznakę "Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik". 

Głos zabrał Ryszard Grajek, który podziękował za przyznane wyróżnienie.  

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 

Po przerwie. 

Do posiedzenia dołączył radny Tomasz Wisła. 

 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa Gminy Prudnik za rok 2019: 

1) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony przeciwpożarowej  

i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 541) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedłożonej informacji, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała informację druk nr 541  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 541) 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 
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Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

2) Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 

Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie 

Prudnik (druk nr 542) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Radny Andrzej Gajewski podziękował za działania podejmowane na rzecz Ochotniczej Straży 

Pożarnej. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur poprosił Burmistrza o przedstawienie najpilniejszych 

potrzeb OSP. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że dzięki zakupowi dwóch samochodów można 

było dokonać przesunięć taboru samochodowego do innych jednostek. Sprzęt który został 

przesunięty, mimo, że nie nowy nie jest aż tak wyeksploatowany. Burmistrz oznajmił, że  

w najbliższym czasie strażnice będą wymagały podjęcia decyzji o remoncie, w najbliższych 

latach nie jest natomiast planowany zakup nowych samochodów.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała informację druk nr 542 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacji Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń 

pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 542) 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

3) Informacja nt. bezpieczeństwa w placówkach oświatowych Prudnik za rok 2019 w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej (druk nr 543) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedłożonej informacji, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała informację druk nr 543  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacji Informacja nt. bezpieczeństwa w placówkach oświatowych Prudnik za 

rok  2019  w zakresie ochrony przeciwpożarowej (druk nr 543) 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

4) Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego (druk nr 544) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedłożonej informacji, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała informację druk nr 544  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku  

i bezpieczeństwa publicznego (druk nr 544) 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

5) Z działalności Straży Miejskiej w Prudniku (druk nr 545) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur poprosił w imieniu matek dzieci uczęszczających do 

szkoły i przedszkola przy ulicy Podgórnej, aby służby Straży Miejskiej w swoim grafiku 

uwzględniły patrol również tego miejsca. Chodzi tu o parkowanie samochodów na chodniku, 

co uniemożliwia przejście z wózkami.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała informację druk nr 545  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji Z działalności Straży Miejskiej w Prudniku (druk nr 545) 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 
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Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

6) Sanepidu w zakresie stanu sanitarnego Gminy Prudnik - w związku z sytuacją 

uniemożliwiającą przygotowanie informacji nt. stanu sanitarnego Gminy Prudnik za rok 2019 

r. poniżej link do strony, na której znajduje się informacja Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Prudniku o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu 

prudnickiego w roku 2019: www.psseprudnik.pis.gov.pl 

 

5. Rozpatrzenie informacji: 

1) o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego instytucji kultury za I półrocze 2020 roku (druk nr 546) 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał Uchwałę nr 334-2020 z dnia 16 września 2020 r. 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w nt. opinii o informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za I półrocze 2020 r. 

/tekst uchwały stanowi załącznik nr 12/ 

Przewodnicząca oznajmiła, że informacja zawarta w druku nr 546 była szczegółowo 

omawiana na poszczególnych Komisjach Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawioną informację. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi do 

przedstawionych informacji. 

Głos zabrał radny Zygmunt Trojniak. Zapytał jaki wpływ na plan wykonania budżetu 

będzie miała realizacja dochodów majątkowych na tak niskim poziomie? 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że już na tej sesji korygowane są dochody: do budżetu 

wprowadza się środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnej, a ściąga się środki, które 

były planowane jako dochód ze sprzedaży majątku. Trudno ocenić jak do końca roku ułożą 

się przetargi. Przed COVID-em zainteresowanie było duże, teraz nie wiadomo jak różnie się 

sytuacja. 

Burmistrz dodał, że sytuacja jest mało komfortowa. Głównym powodem jest COVID. Są 

podmioty, które planowały inwestować, ale aktualna sytuacja na rynku sprawia, że 

niekoniecznie będą chciały inwestować.  W tamtym roku możliwość sprzedaży Wieszczyny 

była dość realna, jednak sytuacja potoczyła się tak jak się potoczyła i na dzień dzisiejszy 

trudno wyczuć jak sytuacja się rozwinie.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy zakup nieruchomości do strefy ma pokrycie  

w budżecie czy będzie konieczne pozyskiwanie środków z zewnątrz? 

Burmistrz odpowiedział, że uchwały podejmowane są po to, aby przystąpić do procedury. 

Jeśli zostaną one podjęte wówczas rozpoczną się  prace związane z wyceną oraz realizacją ich 

zakupu.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała informację druk nr 546  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu 

wykonania planu finansowego instytucji kultury za I półrocze 2020 roku (druk nr 546) 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

http://www.psseprudnik.pis.gov.pl/
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

2) o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik za I półrocze 2020 

roku (druk nr 547) 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że informacja była szczegółowo omawiana na Komisjach 

Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawioną informację. Radni nie 

wnieśli uwag i zapytań wobec czego Przewodniczący poddał informację zawartą w druku  

nr 547 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik za 

I półrocze 2020 roku (druk nr 547) 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

6. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 548) 

Przewodnicząca poinformowała, że Burmistrz zgłosił wniosek o autopoprawkę do projektu 

uchwały druk nr 548. 

Zmianę omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań. 

Przewodnicząca podała autopoprawkę pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka Burmistrza .  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień, 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego glosowania autopoprawka została przyjęta. 

Pod głosowanie podany został projekt uchwały druk nr 548 z przyjętą autopoprawką. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 548) 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/510/2020 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2020 rok została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 548 a) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 548a  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 548 a) 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/511/2020 zmieniająca uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020-2023 

została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16  do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących pomoc 

de minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik (druk nr 549) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 549  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących pomoc de 

minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik (druk nr 549) 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/512/2020 w sprawie zwolnień od 

podatku od nieruchomości stanowiących pomoc de minimis dla przedsiębiorców na terenie 

Gminy Prudnik została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17  do protokołu/ 

 

7. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 550) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 550  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 550) 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Tomasz Wisła 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/513/2020 w sprawie nabycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18  do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 551) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 551  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 551) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/514/2020 w sprawie nabycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19  do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 552) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 552  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 552) 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/515/2020 w sprawie nabycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20  do protokołu/ 
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4) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 553) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 553  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 553) 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/516/2020 w sprawie nabycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21  do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 554) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 554  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 554) 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/517/2020 w sprawie nabycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22  do protokołu/ 

 

 6) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 555) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 555  pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 555) 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/518/2020 w sprawie nabycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23  do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (druk nr 556) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 556  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (druk nr 556) 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/519/2020 w sprawie zamiany 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24  do protokołu/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 557) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 557  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 557) 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/520/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25  do protokołu/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 558) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 558  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 558) 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/521/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26  do protokołu/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 559) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 559  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 559) 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/522/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27  do protokołu/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 560) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 560  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 560).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/523/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28  do protokołu/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 561) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 561  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 561).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/524/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29  do protokołu/ 
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13) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 562) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 562  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 562).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/525/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30  do protokołu/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 563) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 563  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 563).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/526/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31  do protokołu/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 564) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 564  pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 564).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/527/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32  do protokołu/ 

 

16) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 565) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 565  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 565).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/528/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

 

17) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 566) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 566  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 566).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/529/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

 

18) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 567) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 567  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 567).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/530/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Zespołowi Szkolno - Przedszkolnemu  

w Moszczance roli Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji w Gminie Prudnik (druk nr 568) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 568  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Zespołowi Szkolno - Przedszkolnemu w 

Moszczance roli Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji w Gminie Prudnik (druk nr 568).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 
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Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/531/2020 w sprawie powierzenia 

Zespołowi Szkolno - Przedszkolnemu w Moszczance roli Lokalnego Ośrodka Wiedzy  

i Edukacji w Gminie Prudnik została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36  do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia jednostki obsługującej  

i obsługiwanych jednostek organizacyjnych Gminy Prudnik oraz zakresu obowiązków 

powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi (druk nr 569) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 569  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia jednostki obsługującej i 

obsługiwanych jednostek organizacyjnych Gminy Prudnik oraz zakresu obowiązków 

powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi (druk nr 569).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/532/2020 zmieniająca uchwałę  

w sprawie określenia jednostki obsługującej i obsługiwanych jednostek organizacyjnych 

Gminy Prudnik oraz zakresu obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach 

wspólnej obsługi została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37  do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania gmin 

przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Prudnik 

(druk nr 570)  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 570  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania gmin przy 

realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Prudnik (druk nr 

570).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/533/2020 w sprawie zawarcia 

porozumienia dotyczącego współdziałania gmin przy realizacji zadania polegającego na 

wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Prudnik została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 38  do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 571) 

Przewodnicząca poinformowała o złożonym wniosku o zmianę w zapisie projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Komisje: Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa, Rewizyjna oraz Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego wnioskują o zmianę w §1.1 Drodze wewnętrznej 

położonej w Prudniku oznaczonej na mapie nr 6 jako działki nr 2091/156 i części działki nr 

2089/156 nadaje się nazwę: ulica gen. Maczka na: §1.1 Drodze wewnętrznej położonej w 

Prudniku oznaczonej na mapie nr 6 jako działki nr 2091/156 i części działki nr 2089/156 

nadaje się nazwę: ulica gen .Stanisława Maczka.  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca podała projekt uchwały po zmianie pod glosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 571).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/534/2020 w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 39  do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części wsi Szybowice, części wsi Mieszkowice i części wsi Rudziczka (druk nr 572) 

a) Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do planu poz. nr 1 

Przewodnicząca poinformowała, że dokument był bardzo szczegółowo omawiany na 

wszystkich komisjach.   

W procedurze uchwalenia zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Rada 

Miejska w głosowaniu rozstrzyga o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy odczytać uwagę zgłoszoną do 

zmiany planu (uwaga została przekazana radnym wraz z materiałami na sesję). 

Radni poinformowali, że zapoznali się z uwagą i nie ma konieczności ponownego jej 

odczytywania. 

Wobec niepodjęcia dyskusji przez radnych Przewodnicząca podała pod głosowanie wniesioną 

uwagę. Zapytała kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 1 wniesionej do projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Szybowice, części wsi 

Mieszkowice i części wsi Rudziczka. 

 

Głosowano w sprawie: 
Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1 wniesionej do projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Szybowice, części wsi 

Mieszkowice i części wsi Rudziczka: 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

W związku z powyższym uwaga nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika została nieuwzględniona przez Radę 

Miejską. 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części wsi Szybowice, części wsi Mieszkowice i części wsi Rudziczka (druk nr 572) 

Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 572 pod głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części wsi Szybowice, części wsi Mieszkowice i części wsi Rudziczka (druk nr 572).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała Nr XXXI/535/2020 w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Szybowice, części wsi 

Mieszkowice i części wsi Rudziczka została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 40 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo - Gminnego "Pogranicze 

Głubczycko-Prudnickie" (druk nr 573) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały, w związku z powyższym 

Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 573  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo - Gminnego "Pogranicze 

Głubczycko-Prudnickie" (druk nr 573).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar, Edward Mazur 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXI/536/2020 w sprawie utworzenia Związku 

Powiatowo - Gminnego "Pogranicze Głubczycko-Prudnickie" została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu/ 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie odpowiedzi dostępne są na stronie BIP, ich 

treść została również dołączona do materiałów w programie esesja.  

Do protokołu dołączono treść odpowiedzi na interpelacje: 
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1) 78/2020 Interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie budowy oświetlenia i nowej 

nawierzchni drogi na ulicy Nowej w Łące Prudnickiej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 42 do protokołu/ 

 

2) 79/2020 Interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie budowy przejścia dla pieszych 

na drodze krajowej nr 40 przy szkole Podstawowej w Łące Prudnickiej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 43 do protokołu/ 

 

3) 81/2020 Interpelacja radnego Zygmunta Bochenka w sprawie wymiany zepsutych koszy na 

śmieci na terenie miasta Prudnik 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 44 do protokołu/ 

 

4) 82/2020 Interpelacja radnego Zygmunta Bochenka w sprawie postawienia dwóch ławek na 

ulicy Konopnickiej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 45 do protokołu/ 

 

5) 83/2020 Interpelacja radnego Zygmunta Bochenka w sprawie terminu naprawy drogi 

dojazdowej do posesji na zapleczu ul. Batorego 30-32-34 oraz dojazdu do garaży od ul. 

Morcinka 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 46 do protokołu/ 

 

6) 84/2020 Interpelacja radnego Zygmunta Bochenka w sprawie w sprawie remontu chodnika 

i drogi wewnętrznej obok firm DREWBOR oraz BETOLINA 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 47  do protokołu/ 

 

7) 85/2020 Interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie umieszczenia pojemnika na 

nakrętki w kształcie serca przy nowo powstałej inwestycji w Łące Prudnickiej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 48 do protokołu/ 

 

8) 86/2020 Interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie umieszczenia 

dodatkowych koszy na śmieci wzdłuż ulicy Poniatowskiego 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 49 do protokołu/ 

 

9) 87/2020 Interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie podjęcia działań 

mających na celu renowacje zrujnowanej kaplicy znajdującej się na przeciw Kauflandu 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 50 do protokołu/ 

 

10) 89/2020 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie uzupełnienia ubytków  

w nawierzchni drogi ulicy Polnej w Łące Prudnickiej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 51  do protokołu/ 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że interpelacje można składać bezpośrednio do Biura 

Rady bądź na ręce Przewodniczącej. 

 

 

11. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

XXVII Sesji rady Miejskiej w Prudniku.  
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Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

 

  

Przewodnicząca 

 

Rady Miejskiej w Prudniku 

 

Alicja Isalska 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


